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P R O T O K Ó Ł  Nr XVI / 2004 
 

obrad XVI sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 27 maja 2004 roku 

 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21 radnych, obecnych na sesji 21 radnych, tj. 100%.  
 
W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności. 

 
 

Porządek obrad 
 
  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XVI sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XVI sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Informacja o zamierzeniach inwestycyjnych Spó łdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko-  
      -Własnościowej na lata 2004 – 2008 
10. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Ostrzeszowskiego Centrum Kultury za 2003 rok  
      (projekt uchwały nr 99/2004) 
11. Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Ostrzeszów 
      im. St.Czernika za 2003 rok (projekt uchwa ły nr 98/2004) 
12. Informacja dotycząca działalności Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej spółka z o.o. 
      w 2003 roku 
13. Informacja dotycząca działalności Zakładu Energetyki Cieplnej spółka z o.o.w 2003 roku 
14. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) ustalenia najniższego wynagrodzenia dla pracowników gminnych placówek oświatowych i 
Zakładu Obsługi Placówek Oświatowych (nr 89/2004) 

b) przyjęcia wartości jednego punktu dla ustalenia miesięcznych stawek wynagrodzenia 
zasadniczego pracowników gminnych placówek oświatowych i Zakładu Obsługi Placówek 
Oświatowych (nr 90/2004) 

c) zamiany gruntów położonych w Rojowie (nr 94/2004) 
d) zbycia nieruchomości gruntowych położonych we wsi Rojów (nr 101/2004) 
e) dofinansowania do remontu chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej nr 444  
      w Ostrzeszowie ulica Piastowska (nr 95/2004)  
f) upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów do zaciągnięcia długoterminowego 

kredytu bankowego (nr 96/2004) 
g) skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego (nr 100/2004) 

15. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zg łoszone na poprzedniej sesji 
16. Sprawy różne i informacje 
17. Zakończenie 
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Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XVI sesji Rady Miejskiej i stwierdził, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.    
 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XVI sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady.  

                   Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej wniósł o wprowadzenie  
                         do porządku obrad „Informacji o zamierzeniach inwestycyjnych Spó łdzielni  
                         Mieszkaniowej Lokatorsko-Własnościowej na lata 2004 – 2008”. 

                   Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) przyjęła wniosek Przewodni-. 
                   czącego. 

                  
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XVI sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ł radna Krystyna Sikora.  
                         Radna Krystyna Sikora wyrazi ła zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) wybrała radną Krystynę  
                         Sikora Sekretarzem obrad XVI sesji Rady Miejskiej.  
 
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej 
                       Radny Arkadiusz Suchanecki - Sekretarz obrad XV sesji Rady  
                       Miejskiej przedstawi ł wniosek w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej   
                         sesji bez odczytania. 
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokó ł był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zapro- 
                         szeniu na obrady dzisiejszej sesji.  
                         Rada jednog łośnie (21 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych  
                         Radny Zygmunt Lizakowski w sprawie drogi przebiegającej przez wieś  
                         Kochłowy wnosi o 

                   - naprawę pęknięć nawierzchni drogi  przy jej krawędzi, spowodowanych           
                           ciężkim transportem, 

                   - ustawienie znaku zakazu wjazdu samochodów ciężarowych o całkowitej 
                     masie ponad .... (dotyczy TIR-ów) 
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                   - nie kierowanie ruchu samochodów ciężarowych przez wieś Kochłowy  
                     przy zdarzeniu drogowym na drodze nr 11 powodującym czasowe jej  
                     wyłączenie z ruchu  - Policja winna kierować zorganizować objazdy  
                     przez Syców lub Parzynów. 

                         Radny Henryk Kajser Zapytuje jak przebiega realizacja rozporz ądzenia Rady  
                         Ministrów dotyczącego udzielenia pomocy rolnikom poszkodowanym wskutek  
                         klęski suszy w 2003 roku (dalsza wypłata świadczeń w wysokości 35 zł/ha). 
                         Wnosi o zamieszczenie informacji w tej sprawie w lokalnej prasie.  
                         Wnosi o: 
                         - kontynuowanie  po zimowej naprawy nawierzchni dróg gminnych,  
                         - o przesunięcie środków finansowych z innych zadań w wypadku wyczerpania  
                            się środków przeznaczonych na ten cel. 
                         Radny Jan Góra podziękował za wykonany remont  nawierzchni ulicy  
                         Słonecznej. 
                         Grzegorz Więcek wnosi o szybką naprawę jezdni przy studzience na ul. 21  
                         Stycznia naprzeciw Szkoły Podstawowej nr 2. 
                         Zygmunt Ostrowicz zapytuje o termin rozpoczęcia budowy drogi Rogaszyce  
                         Kolonia. 
 
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         Czesław Fankidejski – Przewodniczący Rady Dzielnicy nr 2 zgłosił problemy 
                         wynikające z istnienia głębokich kolein na ul. Wojska Polskiego. Poza zagro- 
                         żeniem ruchu drogowego powoduję ogromny hałas potęgujący się w godzinach  
                         nocnych, co uniemożliwia  wypoczynek mieszkańcom osiedla Zamkowego. 
                         Wystąpić do zarządcy   drogi o remont nawierzchni. 
                         Podniósł sprawę własności działki przy Szkole Muzycznej. Brak oświetlenia 
                         sprzyja dewastacji istniejących urządzeń – miejsce staje się terenem  
                         niebezpiecznym. Wykorzystywane jest przez mieszkańców bloku przy  
                         ul. Piastowskiej jako skrót do pawilonu PSS przy ul. Zamkowej. Wniós ł  
                         o uporządkowanie terenu.  
                         Zwróci ł uwagę na występujące kolizje pomiędzy rowerzystami i pieszymi   
                         korzystającymi z ciągu komunikacyjnego wzdłuż drogi nr 11 na odcinku  
                         ul. Piastowska – ul. Zamkowa. 
                         Wnioskował o uporządkowanie terenu zielonego – łąk pomiędzy ul. 1 Maja, 
                         a Szkołą Rolniczą (likwidacja chaszczy, wykoszenie trawy). W przysz łości               
                         zagospodarować na park. 
                         Zgłosił konieczność ustawienia ubikacji w parku przy ul. 21 Stycznia. 
                         Helena Pasoń – sołtys wsi Turze podziękowała Radzie za uzupełnienie  
                         oświetlenia ulicznego we wsi Turze.  
                          
Do p-ktu 9-go Informacja o zamierzeniach inwestycyjnych Spółdzielni Mieszkaniowej           
                         Lokatorsko-Własnościowej na lata 2004 – 2008 
                         Zbigniew Kidziak – Prezes Zarządu Spółdzielni Mieszkaniowej Lokatorsko- 
                         -Własnościowej przedstawił powyższą informację. 
                         Informacja stanowi załącznik do protokołu. 
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Do p-ktu 10-go Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Ostrzeszowskiego Centrum  
                           Kultury za 2003 rok (projekt uchwały nr 99/2004) 
                           Sprawozdanie finansowe i projekt uchwały zostały pozytywnie zaopiniowane  
                           przez wszystkie sta łe Komisje Rady Miejskiej. 
                           Irena Bocheńska – Główna Księgowa i p.o. Dyrektor  Ostrzeszowskiego  
                           Centrum Kultury przedstawiła projekt uchwały. 
                           Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
                           Uchwała Nr XVI/136/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 11-go Zatwierdzenie sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej Miasta  
                           i Gminy Ostrzeszów im. St.Czernika za 2003 rok (projekt uchwa ły nr               
                           98/2004) 
                           Sprawozdanie finansowe i projekt uchwa ły zostały pozytywnie zaopiniowane  
                           przez wszystkie sta łe Komisje Rady Miejskiej. 
                           Renata  Nowicka – Dyrektor  Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Ostrzeszów  
                           przedstawi ła projekt uchwały. 
                           Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
                           Uchwała Nr XVI/137/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 12-go Informacja dotycząca działalności Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej 
                           spółka z o.o. w 2003 roku 
                           Tadeusz Pelc – Prezes Zarządu Zakładu Gospodarki Mieszkaniowej spółka 
                           z o.o. przedstawi ł informację.  
                           Informacja była przedmiotem posiedzeń wszystkich stałych Komisji Rady  
                           Miejskiej. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 13-go Informacja dotycząca działalności Zakładu Energetyki Cieplnej  
                          spółka z o.o. w 2003 roku 
                          W łodzimierz Drogi – Prezes Zarządu Zakładu Energetyki Cieplnej spółka 
                           z o.o. przedstawi ł informację.  
                           Informacja by ła przedmiotem posiedzeń wszystkich stałych Komisji Rady  
                           Miejskiej. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
                           Radny Henryk Kajser wnosi o likwidację kotłowni olejowej na Osiedlu  
                           Piastów. 
                           Czesław Fankidejski zapytuje kiedy zostaną zlikwidowane straty ciepła  
                           (widoczne zimą – śnieg topnieje gdzie położone są rury przewodzące ciepło) 
                           na Osiedlu Zamkowym. 
                           W łodzimierz Drogi wyjaśnił, że wszystkie usterki usuwane są kolejno, nie ma 
                           środków, aby wszystko wykonać w jednym roku. 
                           Poinformował, że od trzech lat nie było zmiany  stawek za kupowane ciepło. 
                           Stanisław Wabnic jako Zgromadzenie Wspólników poinformowa ł, że najważ-  
                           niejszym zadaniem Prezesa by ło w pierwszej kolejności uregulować wszystkie  
                           zaległości i spłacić wcześniej zaciągnięte kredyty. 
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Do p-ktu 14-gp Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) ustalenia najniższego wynagrodzenia dla pracowników gminnych              
    jednostek oświatowych i Zakładu Obsługi Placówek Oświatowych 
    (nr 89/2004) 
    Marian Grzegorek – Dyrektor Zakładu Obsługi Placówek Oświatowych 
    przedstawił projekt uchwały. 
    Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie stałe  
    Komisje Rady Miejskiej. 
    Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Prze-       
    strzegania Prawa wyjaśnił, że środki na wspomniane podwyżki są  
    zabezpieczone w budżecie 2004 roku  

                               Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
                               Uchwała Nr XVI/138/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
 

                     b) przyjęcia wartości jednego punktu dla ustalenia miesięcznych stawek          
                         wynagrodzenia zasadniczego pracowników gminnych placówek  
                         oświatowych i Zakładu Obsługi Placówek Oświatowych (nr 90/2004) 

    Marian Grzegorek – Dyrektor Zakładu Obsługi Placówek Oświatowych 
    przedstawił projekt uchwały. 
    Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie stałe  
    Komisje Rady Miejskiej. 

                               Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
                               Uchwała Nr XVI/139/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 

c) zamiany gruntów położonych w Rojowie (nr 94/2004) 
    Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 
    Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie stałe  
    Komisje Rady Miejskiej. 

                               Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
                               Uchwała Nr XVI/140/2004 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                      d) zbycia nieruchomości gruntowych położonych we wsi Rojów 
                          (nr 101/2004) 

    Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 
    Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie stałe  
    Komisje Rady Miejskiej. 
    Radny Henryk Kajser stwierdza, że pozbyciu gruntów nie będzie dojazdu    
    do nieruchomości do której dojeżdżało się przez proponowany do zbycia  
    grunt. 
    Mariusz Witek wyjaśnił, że jest już geodezyjnie wydzielona droga, ale nie 
    wyznaczona na gruncie i nie urządzona. 

                               Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
                               Uchwała Nr XVI/141/2004 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                      e) dofinansowania do remontu chodnika w ciągu drogi wojewódzkiej  

    nr 444 w Ostrzeszowie ulica Piastowska (nr 95/2004)  
                               Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawi ł projekt uchwały. 
                               Obyło się spotkanie z Wojewódzkim Zarządem Dróg, który dofinansuje  
                               60 tys. z ł do remontu chodnika. 
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    Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie stałe  
    Komisje Rady Miejskiej. 

                               Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
                               Uchwała Nr XVI/142/2004 stanowi załącznik do protokołu. 

 
                    Burmistrz zaprosi ł radnych do sali nr 17.  
 
                     Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 30-minutową przerwę w obradach  
                     (godzina 1115 – 1145) 

                   
                    Po przerwie nie wrócili radni: Jan Góra i Antoni Obsadny.  
 

                      f) upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów do zaciągnięcia             
                          długoterminowego kredytu bankowego (nr 96/2004) 

    Stanisław Wabnic - Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
    Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie stałe  
    Komisje Rady Miejskiej. 

                               Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (19 głosów „za”). 
                               Uchwała Nr XVI/143/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           Na obrady sesji wróci ł radny Jan Góra. 
 
                      g) skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego (nr 100/2004) 

    Stanisław Wabnic - Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
    Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie stałe  
    Komisje Rady Miejskiej. 
    Radny Aleksander Józefiak wnosi o potwierdzenie przez Radcę Prawnego      
    czy odwołanie Anny Niesobskiej jest zgodne z prawem. 
    Irena Ślęzak – Radca Prawny potwierdziła, że zgodne z prawem. 
    Radna Mieczysława Szymańska – I Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej 
    zapytuje gdzie w załączniku do projektu uchwały omówiony jest § 24  
    Statutu OCK. 
    Irena Ślęzak odpowiedziała, że w punkcie 6. 

                               Uchwała została przez Radę Miejską podjęta 17 głosami „za”, 2 „przeciw”,  
                               1 „wstrzymującym”. 
                               Uchwała Nr XVI/144/2004 stanowi załącznik do protokołu. 

 
Do p-ktu 15-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Stanisław Wabnic – Burmistrz udzielił odpowiedzi na zgłoszone na dzisiejszej  
                           sesji interpelacje i zapytania. Wyjaśniając między innymi, że wiele spraw  
                           byłoby załatwionych ale wszystko związane jest ze środkami, których ciągle 
                           brakuje. Ponadto radni otrzymają odpowiedź na piśmie. 
                           Grzegorz Rycerski – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy  
                           Społecznej poinformował Radę Miejską, że jest w stałym kontakcie z Urzędem  
                           Wojewódzkim w sprawie środków dla rolników poszkodowanych wskutek 
                           suszy. Część rolników otrzymała już rekompensaty „za suszę”. 
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Do p-ktu 16-go Sprawy różne i informacje 
                          Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza poinformował, że otrzymaliśmy akt  
                          notarialny dotyczący warunkowego przeniesienia wieczystego użytkowania  
                          nieruchomości położonej w Ostrzeszowie przy ul. Armii Krajowej o pow.  
                          ok. 0,48 ha, cena nieruchomości ok. 512 tys. zł – propozycja skorzystania  
                          z prawa pierwokupu nieruchomości przez miasto i gminę. Sprawę skierujemy  
                          na posiedzenia Komisji Rady Miejskiej z prośbą o opinię. 
                          Radny Ryszard Dadaczyński zapytuje czy nie należałoby przystąpić do remontu  
                          wieży ciśnień. 
                          Stanisław Wabnic wyjaśnił, że do końca 2004 roku jest zawarta umowa  
                          dzierżawy na wieżę ciśnień i dzierżawca do tej pory nie przeprowadzi ł żadnych  
                          remontów  
                          Grzegorz Rycerski poinformował, że od 1 maja 2004 roku tutejszy Ośrodek  
                          Pomocy Społecznej będzie wypłacał świadczenia rodzinne – przyjęliśmy na  
                          dzień dzisiejszy ok. 700 wniosków. 
                          Od Wojewody otrzymaliśmy część środków na ten cel. 
                          W ładysław Miszkieło wyjaśnił, że decyzję o objeździe po kolizji na drodze 
                          podejmuje kierujący akcją policjant. 
                          Radny Jan Góra zapytuje czy prawdą jest, że nie do wszystkich wsi sołeckich  
                          skierowani byli pracownicy, którzy pomagali przy wype łnianiu wniosków na  
                          dopłaty dla rolników. 
                          Stanisław Wabnic zwrócił się z prośbą, aby ARMiR poinformował rolników  
                          o godzinach urzędowania i terminie składania wniosków przez rolników. 
                          Zofia Witkowska – Wicestarosta Ostrzeszowski poinformowa ła: 

                    - odbyło się spotkanie w sprawie składania wniosków przez rolników doty- 
                       czących dopłat, 
                    - w ubiegłym tygodniu ok. 12% rolników z terenu powiatu z łożyło wnioski  

                             o dop łaty. 
                          Radny Adam Bociąga proponuje zainstalowanie przenośnej ubikacji w parku. 
                          Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował 
                          radnych, że na jego ręce wpłynęło wiele pism od różnych organizacji w sprawie     
                          Dyrektor Ostrzeszowskiego Centrum Kultury Anny Niesobskiej.  
                          Radny Ryszard Dadczyński stwierdził, że prowadzenie debaty na temat 
                          Dyrektor Ostrzeszowskiego Centrum Kultury jest nie celowe. 
  
                           Obrady sesji opuścił radny Marian Pareński. 
 
                           Jerzy Pawłowski – animator kultury przekazał Przewodniczącemu Rady 
                           pismo Polskiego Forum Kultury Samorządowej z dnia 24 maja 2004 roku  
                           w sprawie wycofania wypowiedzenia Dyrektor Annie Niesobskiej.   
                           Radosław Roj – członek Stowarzyszenia „Nadwrażliwi” w swoim wystąpieniu 
                           miał wiele pytań do Przewodniczącego Rady Miejskiej m.in. dlaczego nie  
                           udostępniono Annie Niesobskiej Regulaminu Konkursu na dyrektora OCK. 
                           Przewodniczący Rady zwrócił się do Radosława Roja o złożenie pisma  
                           zawierającego przedstawione zapytania i otrzymana odpowiedź na piśmie. 
                           Leszek Kopeć – jeden z współorganizatorów festiwalu „Baszta” podkreślił  
                           zasługi Anny Niesobskiej w organizowaniu festiwalu „Baszta” oraz  
                           spowodowanie, że osoby niepełnosprawne są traktowane na równi z osobami 
                           pełnosprawnymi.  
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                           Stwierdzi ł, że odwołanie Anny Niesobskiej ze stanowiska jest  
                           nieporozumieniem.  
                           Apelował o ponowne przemyślenie podjętej decyzji.  
 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że kolejna sesja planowana  
                           jest na dzień 29 czerwca 2004 roku. 
 
                           Burmistrz i Przewodniczący Rady złożyli radnym życzenia z okazji 14 rocznicy  
                           powstania samorządu oraz podziękowali za współpracę. 
                             
Do p-ktu 17-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XVI sesji  
                           Rady Miejskiej. 
  
                           Rada podjęcia 9 uchwał. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1330. 
 
 
 
                          Sekretarz  

obrad XVI sesji Rady Miejskiej 
 

Krystyna Sikora 
 

 

 


